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SPRÁVA KOMISIE ŠPORTU 

A SPORTBIZOTTSÁG BESZÁMOLÓJA  
 
 
 
Predkladá - Előterjeszti: 
Ing. Konštantín Glič 
predseda Komisie športu 
a Sportbizottság elnöke 
 
 
 
 
 
Prejednané - Megtárgyalta: 
v Komisii športu dňa  24.10.2017 
a Sportbizottság 2017.10.24 -én 
 
 
 
 
Vypracoval - Az anyagot kidolgozta: 
Mgr. János Bajkai  
vedúci OŠK 
 
 
 
 
Materiál obsahuje - Melléklet: 
1. Zápisnica zo zasadnutia komisie - A bizottsági ülés jegyzőkönyve 
 
 
 
 
 
 



 

ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie školstva, kultúry, športu a mládeže  

Mestského zastupiteľstva v Komárne zo dňa 24. októbra 2017 
 
 
Prítomní: 
- členovia: Ing. Konštantín Glič, MUDr. Horváth Attila, MUDr. Ipóth Szilárd, MUDr. Anton Marek, 

Bak Norbert, Broczky Ladislav, Mgr. Igor Horváth, Ing. Szilárd Kovács, Szayka 
Róbert, Ing. Ferencz Ladislav  

- ospravedlnene sa  nezúčastnil  zasadnutia: Bak Norbert,   Ing. Szilárd Kovács 
- neospravedlnene sa nezúčastnil zasadnutia: - 
- vedúci OŠK MsÚ: Mgr. János Bajkai 
- zapisovateľ: Melinda Szénásyová 
 
 
 
Program : 
 

-  1. Žiadosť športových klubov - Mestský basketbalový klub , Futbalový   
        klub KFC Komárno 

-  2. Príprava formulára  - žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie na  
        telesnú kultúru a šport - elektronická žiadosť, rok 2018 

-  3. Kritériá na vyhlásenie najlepšieho športovca Komárna a   VÚC Nitra 

-  4. Rôzne  
  

     
 

A SPORTBIZOTTSÁG BESZÁMOLÓJA 
 
 
 
Predkladá - Előterjeszti: 
Ing. Konštantín Glič 
predseda Komisie športu 
a Sportbizottság elnöke 
 
 
 
 
 
Prejednané - Megtárgyalta: 
v Komisii športu dňa 12.9.2017 
a Sportbizottság 2017.09.12-én 
 
 
 
 
Vypracoval - Az anyagot kidolgozta: 
Mgr. János Bajkai  
vedúci OŠK 
 
 
 
 
Materiál obsahuje - Melléklet: 
1. Zápisnica zo zasadnutia komisie - A bizottsági ülés jegyzőkönyve 
 
 
 
 
 
  
A/ OTVORENIE 
 

Ing. Konštantín Glič, predseda komisie privítal členov a ostatných prítomných. 
Konštatoval, že z desiatich členov je prítomných  osem. 

Predseda komisie uviedol programové body zasadnutia komisie. Bodmi boli: 
 

-  1. Žiadosť športových klubov - Mestský basketbalový klub , Futbalový  klub   
        KFC Komárno 
-  2. Príprava formulára  - žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie na  
        telesnú kultúru a šport - elektronická žiadosť, rok 2018 

-  3. Kritériá na vyhlásenie najlepšieho športovca Komárna a   VÚC Nitra 

-  4. Rôzne  
  

Predseda  komisie požiadal o doplnenie programového bodu o : 
 

 -    4. Informácia Biliardového klubu – vybudovanie vlastného stánku  

-     5. Rôzne 

 



   

Ako prvé, dal hlasovať o schválení poradia programových bodov.  
Pomer Hlasovania : 8:0:0 

 
 
 
 
1/   Žiadosť športových klubov – Mestský basketbalový klub, Futbalový klub KFC 
      Komárno 

 
 
Predseda  Mestského basketbalového klubu Komárno – p. Jozef Paulík  sa obrátil  na vedenie 
Mesta Komárno s listom, v ktorom žiadajú  o dotáciu cca 30 000,- eur , nakoľko klub 
sprevádzajú finančné problémy dané m.i. aj výpadkom sponzoringu. /Príloha č. 1/ 
  
Návrh na schválenie Mestského zastupiteľstva – poskytnutie  dotácie na športovú činnosť vo 
výške 10 000,- EUR 
 
Stanovisko športovej komisie : 
 
Hlasovanie :  4:0:3:1 
 
 
Prezident Futbalového klubu KFC Komárno – p. Juraj Baráth  vo svoje žiadosti zo dňa 
13.9.2017 žiada o priznanie finančných prostriedkov v hodnote 50 000,- eur , ktoré sú 
nevyhnutne potrebné pri zabezpečení projektu obnovy a rozšírenia štadióna. Jedná sa 
o prípravné práce. / Príloha č. 2 / 
 
Návrh na schválenie Mestského zastupiteľstva – poskytnutie účelovej dotácie na prípravné 
práce zabezpečenia projektu obnovy a rozšírenia štadióna vo výške 10 000,- EUR 
 
 
Stanovisko športovej komisie : 
 
Hlasovanie :  8:0:0:0 
 
 
 
2/ Tlačivo – príprava žiadosti na poskytnutie finančnej dotácie na telesnú kultúru a šport 
–     elektronická žiadosť 
 

 
Mgr. János Bajkai vedúci  Odboru školstva , kultúry a športu infomoval  športovú komisiu 
o príprave  elektronickej žiadosti - poskytnutie finančnej  dotácie na telesnú kultúru a šport. 
Tlačivo  má byť pripravené na podávanie  v 44. týždni . Následne sa všetkým klubom zašle 
informácia o spustení podávania tejto žiadosti , ktorá bude uverejnená aj formou výzvy na 
stránke Mesta Komárno. 
 
 
 



 
 
Športová komisia navrhuje na tlačivo  doplniť kolonku : 
 
       Športové odvetvie :   
 
 
Hlasovanie : 8:0:0:0 
 
 
3/ Kritériá na vyhlásenie najlepšieho športovca Komárna a   VÚC Nitra 

 

 
Športová komisia sa rozhodla pokračovať na základe návrhov jednotlivých klubov na 
najúspešnejších športovcov za rok 2017 anketovým lístkom . 
Podané anketové lístky vyhodnotí športová komisia . Vo všetkých športových kategóriách môže 
byť aj viac nominácií. 
Ocenenie najlepších športovcov Mesta Komárna  bude spojené s galavečerom. 
Prejednali sa kritéria oceňovania do VÚC Nitra. 
 
 
 
4/  Informácia Biliardového klubu – vybudovanie vlastného stánku                             

MUDr. Ipóth Szilárd informoval športovú komisiu o  zámere Biliardového klubu vybudovať si 
vlastné stredisko . 

 

Športová komisia  podporuje  aktivity biliardového klubu na vybudovanie vlastného športového 
stánku. 

 

Hlasovanie : 5:3:0  

 

5/  Rôzne  
 

 
Ing. Konštantín Glič informoval športovú komisiu o stave krytej plavárne. Má sa odovzdať do 
užívania  1. decembrový týždeň . Comorra servis žiada o navýšenie dotácie o 60 000,- eur, 
ktoré by boli použité na novú pokládku podlahového kúrenia. 
MUDr. Horváth Attila – treba zvážiť , či nie je výhodnejšie postaviť novú plaváreň ako stále 
niečo opravovať. 
Ing. Ferencz Ladislav – pýtam sa kto vyhral verejné obstarávanie, aké boli  určené podmienky 
pri VO , nie je to profesionálne riadené. Má sa pomenovať aké podlahové kúrenie, existuje 
množstvo variácií. 
 
 
 
 
 



 
 
MUDr. Ipóth Szilárd – ohľadne navýšenia športového fondu – stále sa rokuje s vedením mesta. 
 
 
 
 ZÁVER 
 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a vyhlásil zasadnutie za ukončené. 
 
 
 
 
Zapísal: Melinda Szénásyová 
V Komárne dňa  24.10.2017 
 
 

Ing. Konštantín Glič 
   predseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 


